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Hej
Tak for et fint udkast til vejledning i et vigtigt punkt i vores hverdag.
Især synes jeg godt om de beskrevne cases og de langstrakte forløb, det giver god mening
og svarer fint til den kliniske hverdag.

Et par andre kommentarer:
Beskrivelserne ang. FMK (anamnese, afstemning og gennemgang) synes jeg dog er lidt
søgte og svære helt at se forskel på.

s.16: Overblikskonsultationen: er den på vej ind igen?

Dette hører måske ikke med i kommentar til vejledningen men skal nok adresseres et
andet sted. Måske andre oplever det samme som mig:
En udfordring med, at FMK gerne skulle afspejle den aktuelle medicin er, at såvel
hospitaler som speciallæger ofte ikke retter i deres ordinationer. På dette punkt taler I for
korrespondance til de pågældende, hvis der ikke foreligger en behandlingsplan/afstemt
FMK. Det går ofte godt men vi oplever tit, at hospitalerne påstår de ikke kan rette i FMK,
når patienten er afsluttet/udskrevet.
Nogle afdelinger er gode til at give løbende informationer om de ambulante patienter,
mens andre afdelinger aldrig sender notater/retter på FMK på trods af diverse
medicinændringer. 
Så er det svært at á-jourføre på retvisende måde.

De bedste hilsner
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